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1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

 

2. Referat fra sidste møde.  

To bemærkninger til protokol-referat:  

 

     3.  Postgennemgang. 

Brev fra Domea ang. ny drifts-chef pr 1.10.2011 – Michael Bodi Lumby 

 

4. Indkomne klager/forslag. 
Forslag/ansøgning om skabe i soveværelse, dør mellem stue og køkken, brusekabine samt en 

form for læhegn på altan.  Alt imødekommet – med undtagelse af læhegnet. Samtidig var der 

forslag om fjernelse af noget hæk ud mod vejen. Det blev vedtaget at skære hækken ned på et 

stykke for at forbedre udsynet ved indkørslen.  

Der er indgivet en klage ang. høj musik og råbende mennesker.  

Der er indgivet klage over en hund. Den gør og hyler hele dagen. Per J. bemærkede at der ikke 

er søgt tilladelse til hunden.  

 

 

5.   Opfølgning af planlagte opgaver. 
Ca. 1/3 af røgalarmerne er sat op. Arbejdet speedes op så de alle er opsat inden nytår. 

Risten ved vaskeriet er lavet.  

Galleridagen bliver 12-13 november fra 10-16. Der kommer en skrivelse rundt. Der vil være fri 

kaffe og the. 

Alle andre planlagte opgaver og tiltag må desværre udskydes til næste budgetår.  



 

 

6. Nyt fra Poul Erik 

Folk i vicevært funktionen vil fremover bære arbejdstøj med Domea – Trollebo tryk på og T-

shirts med navn på.  

 

7.  Julefrokost. 

Intet at referere. 

      

8. Nyt fra udvalg 

Net-cafeen startede op 8/10 2011.- der var dog ikke så mange. Bestyrelsen besluttede at 

udnævne Per Larsen til Web-master.  

Fra haveudvalget skal der formuleres breve til de sidste beboere som endnu ikke har fået ordnet 

hvad de er blevet påbudt.   

Banko-klubben har fået tilskud på 800 kr., selvom de større og flottere gevinster giver bedre 

fremmøde. Bankoklubben fortsætter kun året ud hvis der ikke laves overskud.  

Der var forespørgsel om der kunne ydes tilskud til opstart af blomsterbinding men dette blev 

ikke imødekommet. 

 

9. Evt. 

Forslag om opsamling af brugbare møbler og ting som beboere der mangler kan købe for små 

penge i stedet for at det bare stilles til storskrald hvor det bare bliver hugget. – men hvor kan det 

stå.?  

 

 

 

      


